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شهردار اصفهان خبر داد:
 برنامه راهبردی شهرداری اصفهان 

محور تدوین بودجه 1403
اصفهان -بهمن راعی: شهردار اصفهان با 
اشاره به تدوین برنامه راهبردی شهرداری 
اصفهان گفت: این برنامه دستمایه تدوین 
برنامه بودجه ۱۴۰۳ برای شهرداری خواهد 

بود.
علی قاســم زاده روز هشتم مردادماه در حاشیه تقدیم 
لایحه بازنگری برنامه راهبردی شهرداری اصفهان در 
نود وششمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر اصفهان 

با بیان اینکه بازنگری در برنامه راهبردی شهرداری از منویات این دوره از مدیریت شهری بود، 
اظهار کرد: برنامه راهبردی ۱۴۰۵ در دوره گذشته شورا تدوین شده بود، اما با توجه به نوع نظام 
ارزشی غالب و حاکم بر شورای اسلامی شهر نسبت به بازنگری در برنامه راهبردی اقدام کردیم.

او افــزود: لایحه برنامه راهبــردی دارای هفت ارزش، پنج هــدف کلان، ۲۴ هدف خرد و 
۱۲۱ راهبرد اســت، بنابراین پیشنهاد این است به جای اینکه این برنامه تا ۱۴۰۵ لحاظ شود، 
در افق هفت ساله تا ۱۴۱۰ باشد، زیرا سرمایه سنگینی از نظر مطالعات میدانی و کارشناسی 
صورت گرفته است و می توانیم تا ۱۴۱۰ برنامه های خود را ذیل این برنامه تنظیم و تدوین کنیم.

شهردار اصفهان تأکید کرد: این برنامه دستمایه تدوین برنامه بودجه ۱۴۰۳ برای شهرداری 
خواهد بود.

مرمت و بهسازی یک سوم پارک های گرگان پایان یافت
معاون زیربنایی، حمل و نقل و ترافیک شهرداری گرگان از مرمت و بهسازی 
یک سوم پارک های سطح شهر با اعتباری بالغ بر یک میلیارد و ۷۰۰ میلیون 

تومان خبر داد.
به گزارش روابط عمومی شهرداری گرگان، مقداد صادقیان اظهار کرد: به منظور بهبود منظر 
شهری و خدمات رسانی بهتر به شهروندان، عملیات مرمت و بهسازی ۲۰ پارک  و بوستان با 
اولویت پارک هایی از هر منطقه سطح شهر گرگان طی ۹ ماه به پایان رسید . وی افزود: بهسازی 
موزائیک، سنگ جدول و بهسازی سایبان آلاچیق ها پارک ها در این طرح انجام گرفت .صادقیان 
عنوان کرد: احداث رمپ به منظور تســهیل رفت و آمد معلولان و ایمن سازی پارک ها برای 
کودکان نیز از اقدامات دیگر  این طرح در پارک های سطح شهر است .وی در ادامه خاطرنشان 
کرد: معاونت زیربنایی شهرداری گرگان علاوه بر تهیه نقشه و احداث پارک های سطح شهر، 
پس گذشته زمان در صورت نیاز، مسئولیت مرمت و بهسازی آنها را نیز  به برعهده دارد .صادقیان 
همچنین در پایان از برنامه ریزی برای انجام قرارداد شروع عملیات مرمت و بهسازی بخشی از 
پارک های باقی مانده سطح شهر با اعتباری بالغ بر یک میلیارد تومان در سال جاری که دچار 

فرسایش شده و نیازمند مرمت هستند، خبر داد

مدیر منطقه ۵ شهرداری کرج؛
رسیدگی به وضع معابر در اولویت است

مدیر منطقه ۵ شهرداری کرج گفت: بهسازی 
و رسیدگی به موضوع آسفالت و جدول گذاری 
معابر به عنوان یکی از اساسی ترین مشکلات 
شهروندان اســت که همواره به طور ویژه 
پیگیری و به عنوان یــک اولویت کاری در 

سطح منطقه اجرا شده است.
حسین عطایی در گفتگو با پایگاه خبری کرج امروز؛ 
اظهار کرد: در راستای بهسازی معابر، هدایت آب های 

ســطحی و تسطیح مسیر عبور عابران پیاده و به منظور تسهیل در تردد شهروندان، عملیات 
جدول گذاری و آسفالت خیابان انوشیروان و کوچه های انتهایی خیابان المهدی )عج( معروف به 
باغ سلیمانی اجرایی شده است.عطایی گفت: بهسازی معابر در نقاط مختلف با جدیت در دستور 
کار شهرداری این منطقه قرار دارد.این مسئول اظهارکرد: با توجه به نیازسنجی هایی که صورت 
گرفته، عملیات بهسازی معابر سطح شهر در برخی از نقاط به انجام رسیده و این موضوع جهت 
اجرا در سایر موقعیت های مدنظر نیز طبق برنامه ریزی های انجام شده در دستور کار قرار دارد که 
عملیات اجرایی بعضی از آن ها آغاز شــده است. وی، ضمن قدردانی از صبوری شهروندان در 
اجرای پروژه ها، ابراز امیدواری کرد که با انجام چنین اقداماتی بخشی از رضایتمندی شهروندان 

تأمین و تا میزان زیادی از دغدغه های آنان به ویژه در ارتباط با تردد وسایل نقلیه مرتفع شود.

مدیرکل راه و شهرسازی گلستان :
 افزایش 100 درصدی وام ودیعه مسکن 

در محلات هدف بازآفرینی
راه و شهرسازی گلستان مدیرکل راه و شهرسازی گلستان گفت: بر اساس 
دستورالعمل ابلاغی از سوی وزارت راه و شهرسازی، صاحبان ملک در بافت 
فرسوده گلستان که نوسازی مسکن انجام دهند، می توانند ۹۰ میلیون تومان 
وام ودیعه مسکن، که به نسبت قبل افزایش ۱۰۰ درصدی داشته را دریافت 

کنند .
به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی )گلستان(، مهدی ملک مدیرکل راه و شهرسازی 
گلستان اظهار کرد: وام ودیعه مسکن، یکی از تسهیلاتی است که با هدف نوسازی ساختمان ها 
در بافت فرسوده کشور در نظر گرفته و پرداخت آن توسط دولت، از سال گذشته آغاز شده است 
.وی افزود: طبق دستورالعمل اجرایی تسهیلات کمک ودیعه مسکن در سال ۱۴۰۱ از محل 
منابع ماده )۴( قانون جهش تولید مسکن، بانک های عامل موظفند، در چارچوب سهمیه های 
معین شده به متقاضیان واجد شرایطی که از طریق سامانه طرح های حمایتی مسکن معرفی 
می شوند، تسهیلات ارائه کنند .رئیس شورای هماهنگی امور راه و شهرسازی گلستان  ادامه 
داد: مبلغ این وام برای هر پلاک در کلانشهرها ۱۲۰میلیون تومان و در سایر شهرها ۹۰ میلیون 
تومان با نرخ ۴ درصد در نظر گرفته شده است .ملک همچنین تصریح کرد: متقاضیان می توانند 
برای دریافت تسهیلات ودیعه اسکان موقت با مراجعه به سامانه ثبت نام تسهیلات بازآفرینی 
به آدرس  Facility.udrc.ir  مدارک مورد نیاز را بارگذاری و  نسبت به ارائه درخواست خود 
اقدام کنند .وی در انتها گفت: این تسهیلات پیش از این در کلانشهر ها ۶۰ میلیون و در سایر 
شهرها ۴۵ میلیون تومان بود که با همکاری صندوق کارآفرینی امید و پیگیری های انجام شده، 

افزایش دوبرابری یافته است..

هفت اثر تاریخی استان یزد ثبت ملی شد
یزد- صادقــی مقدم- معــاون اداره کل میراث  فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی یزد گفت: بافت تاریخی روستای هرابرجان شهرستان مروست 

و ۶ اثر تاریخی دیگر استان در فهرست آثار ملی ایران به ثبت رسید.
 »عبدالمجید شاکری شمسی افزود: این اثار شامل قلعه فخرآباد تفت، عمارت کهن خانه بافق، 
بافت تاریخی روستای هرابرجان شهرستان مروست، خانه آقا رضا مهریزی شهرستان مهریز، خانه 
حسن پور شاهدیه، خانه حاج محمدرضا غضنفر و خانه اردشیر پورده موبد هستند.وی اظهار کرد: 
این آثار متعلق به دوره های تیموری، صفوی، قاجار تا پهلوی است که با ثبت آن ها در فهرست 
آثار ملی کشور، تعداد آثار ثبت  شده استان به ۱۹۹۳ مورد افزایش  یافت.به گفته وی استان یزد 
دارای ۶ اثر ثبت شده در فهرست جهانی یونسکو است و تاکنون ۱۷۱۳ اثر در حوزه غیرمنقول و 
تعداد ۷۹ اثر در حوزه منقول، ۱۴۳ اثر در حوزه ناملموس و ۵۸ اثر در حوزه طبیعی از استان به ثبت 
رسیده است.هرابرجان از از توابع روستای شهرستان مروست است و در فاصله ۲۴۰ کیلومتری 

شهر یزد واقع شده است.

افزایش ساخت بیش از 31 هزار واحد مسکن در استان همدان
استاندار همدان با بیان اینکه ساخت مسکن در 
سطح اســتان به ۳۱ هزار و ۷۱۱ واحد افزایش 
یافت، گفت: از این تعداد ۱۷ هزار ۶۱۱ واحد در 
شهرها و ۱۴ هزار و ۱۰۰ واحد در روستاها قرار 

دارد.
 علیرضا قاسمی فرزاد استاندار همدان در  دهمین جلسه ی 
شورای عالی تأمین مســکن که به صورت برخط)وبینار( با 
حضور آیت الله سیدابراهیم رئیسی رئیس جمهور برگزار شد، 

بیان کرد: تأمین زمین برای خانواده های واجد شرایط دارای سه فرزند در طرح حمایت از خانواده و جوانی 
جمعیت یک تکلیف است.وی با اشاره به اینکه تحویل اراضی واجدین شرایط طرح حمایت از خانواده 
و جوانی جمعیت در هفته دولت صورت می پذیرد، افزود: زمین طرح نهضت ملی مسکن در ۲۸ شهر 
استان تأمین شده و در ۴ شهر دیگر روند تأمین زمین در حال انجام است.استاندار همدان با بیان اینکه 
ساخت مسکن در سطح استان به ۳۱ هزار و ۷۱۱ واحد افزایش یافت، تصریح کرد: از این تعداد ۱۷ هزار 
۶۱۱ واحد در شهرها و ۱۴ هزار و ۱۰۰ واحد در روستاها قرار دارد.وی خاطرنشان کرد: زمین طرح نهضت 

ملی مسکن در ۲۸ شهر استان تأمین شده و در ۴ شهر دیگر روند تأمین زمین در حال انجام است.
قاســمی فرزاد در پایان با اشــاره به اینکه برای تکمیل طرح نهضت ملی مســکن در سطح استان 
۲۷۰۰ هکتار اراضی شناسایی شده و در حال توافق با مالکین آنها هستیم، متذکر شد: ۱۵۰۰ واحد مسکن 
مهر ناتمام در استان به صورت کامل تعیین تکلیف شدند و همدان اولین استان کشور است که این موضوع 

را حل کرده و در این زمینه دستگاه های نظارتی همراهی و حمایت خوبی داشتند.

اخبار کوتاه 

عضو هیات نمایندگان اتاق ایران:

حذف بخش خصوصی در نهادهای تصمیم سازی، خلاف اصل مردمی سازی اقتصاد می باشد
کرمانشاه - الهه فرهادی: عضو هیات نمایندگان اتاق 
ایران با اشاره به مطرح شدن لایحه قانون برنامه 
هفتم توسعه کشــور در مجلس شورای اسلامی و 
حذف عضویت نهــاد نمایندگی بخش خصوصی 
یعنی اتاق ایران در نهادهایی مانند شــورای پول و 
اعتبار، این امر  را خلاف اصل مردمی سازی اقتصاد 

و حمایت از بخش خصوصی دانست.
حیدر کدیور با بیان اینکه در شرایطی کنونی فضای مجازی 
امکان دسترسی به داده ها را تسهیل کرده و از سوی دیگر به 
اشتراک گذاشتن، جلب نظر و رسیدن به خرد جمعی از اصول 
بنیادین عصر دیجیتال است،  این اقدام را برخلاف اصول اولیه 
حقوق عمومی به ویژه شــعارها و راهبردهای مردمی سازی 
اقتصاد دانست و افزود: امیدواریم مجلس شورای اسلامی با توجه 
به مطالعات تقدیمی توسط اتاق ایران نسبت به اصلاح آن اقدام 
نماید.رییس اتاق بازرگانی کرمانشاه با اشاره به مداخلات دولت 

در قیمت گذاری به بهانه تامین انرژی به قیمت یارانه ای تاکید 
کرد: دولت باید در یک برنامه پنج ساله قیمت ها را واقعی و عدم 
مداخله در قیمت گذاری را در دستور کار خود قرار دهد.کدیور 
افزود: علیرغم اینکه در سایر قوانین متن های در مورد مدیریت 
شناور نرخ ارز وجود دارد اما لازم است با متن روشن تکلیف نرخ 
ارز در طی برنامه هفتم مشخص گردد.حیدر کدیور با اشاره به 
تجارب پیشین در واگذاری ها که بعضا به ایجاد خصولتی ها می 
انجامید و یا صرفا سهامداری را منتقل نموده است از مجلس 
شورای اسلامی خواست با حذف امکان واگذاری دارایی ها به 
شــرکت ها و موسسات دولتی و عمومی، واگذاری را واقعی و 
زمینه مشارکت بخش مردمی و خصوصی را در اقتصاد فراهم 
نماید.عضو هیات نمایندگان اتاق ایران با اشاره به اینکه در اکثر 
استانهای کشور اسناد آمایش سرزمین تدوین و در سطح ملی 
نیز در حال نهایی شدن می باشد، افزود: پراکندگی، عدم توجه به 
مزیت های منطقه ای، تخریب محیط زیست )آب و هوا، خاک( 

محصول نداشتن سند راهبردی در توسعه معادن و صنعت می 
باشد که می بایست به صورت صحیح و شفاف یکی از احکام 
و تکالیف قطعی دولت در تدوین سند راهبردی باشد که بتوان 
آسیب ها را کاهش و سپس متوقف نمود . به علاوه با مدیریت 
صحیح منابع به سمت تولید با کیفیت و رقابتی حرکت کنیم.

رئیس اتاق کرمانشاه با اشاره به اینکه هرچند برنامه هفتم به 
عنوان یک سند و قانون فرادستی به احکام کلی و تکالیف نظام 
برنامه ای کشــور در پنج سال آتی می پردازد اما ابراز امیدواری 

کرد با تلاش و همت سه عضو موثر کمیسیون تلفیق آقایان 
دکتر عزیزی، مصری و رشیدی، در اسناد توسعه راه ها، آزاد راه 
تهران به بغداد و توســعه ریل خط کرمانشاه – بغداد در سند 
مدیریت منابع آب اجراء طرح ســامانه سردسیری و نیز ایجاد 
مناطق ویژه کشــاورزی و دامپروری در استان بنحو ممکن و 
صلاحدید لحاظ و نهایی شود.عضو هیئت نمایندگان اتاق ایران 
با اشاره به اینکه در سال های اخیر تعهدات ارزی خسارات زیان 
بــاری را بر تولید، صادرات و حــذف تجار و ایجاد محدودیت 
برای آنها داشته است تصویب برنامه هفتم توسعه را فرصتی 
دانست که به کمک آن بتوان نسبت به تفکیک تولیدات مازاد 
و استراتژیک، با مزیت همانند خدمات فنی و مهندسی، صنایع 
دستی و کشــاورزی شرایطی را فراهم نمود تا هرگونه پیمان 
سپاری ارزی را در این بخش ها ممنوع و در سایر موارد اختیار 
داده شود بسته به نوع کالا تصمیم متناسب اتخاذ و از نسخه 
واحد برای کلیه محصولات صادراتی خودداری نمایند.رئیس 

اتاق بازرگانی صنایع معادن و کشاورزی کرمانشاه با اشاره به 
اینکه رایزنان بازرگانی در اکثر کشورهای دنیا از میان افراد واجد 
صلاحیت بخش خصوصی انتخاب می شوند ابراز امیدواری کرد 
در برنامه هفتم توسعه زمینه مشارکت موثر اتاق بازرگانی ایران 
در پروسه شناسایی، انتخاب، استقرار و بهره مندی از ظرفیت ها 
و امکانات در اتاق های مشترک فراهم گردد و رایزنان بازرگانی 
در عمل رایزن بازرگانی باشند نه دولت.کدیور ضمن تقدیر و 
تشکر از مرکز پژوهش های اتاق ایران که با فراخوان علمی و 
با مشارکت فعالین اقتصادی و با آسیب شناسی دقیق توانسته 
است پیشنهادات موثر الحاقی، اصلاحی و یا حذف را با دلایل 
کافی کارشناسی تهیه و تدوین نماید از مجلس شورای اسلامی 
به ویژه کمیسیون تلفیق برنامه هفتم خواست ضمن اعتماد به 
پیشنهادات قابل اتکا مرکز پژوهش ها که توسط اتاق ایران در 
اختیار کمیسیون تلفیق و کمیسیون های تخصصی قرار گرفته 

است، زمینه بهره مندی از آن را فراهم نماید. 

اصفهــان -بهمن راعــی: دوازدهمین 
نمایشــگاه جامع مدیریت شــهری، 
ششمین نمایشگاه حمل و نقل و ترانزیت 
و دوازدهمین نمایشگاه حفاظت و ایمنی 
طی روزهای ۱۰ تا ۱۳ مردادماه با تاکید بر 
نیاز شهرهای امروز به یک سیستم نظام 
مند مدیریت شهری برای سامان دهی 
فعالیت عناصر مختلف شــهری برگزار 

خواهد شد.
در این سه عنوان نمایشگاهی بیش از ۹۰ شرکت فعال در حوزه های مدیریت 
شهری، مبلمان و طراحی شهری، بازیافت و پسماند، حمل و نقل و ترانزیت کالا 
و تولید کنندگان و تامین کنندگان تجهیزات ایمنی، حفاظت و ایمنی به عنوان 

مشارکت کننده حضور دارند.
با توجه به برگزاری جلسات هم اندیشی و تخصصی برنامه ریزی هرچه بهتر این 
نمایشگاه ها، کارگاه های آموزشی با موضوعات اصول و مبانی مدیریت خدمات 
شهری با رویکرد خدمات حمل و نقل،  مبلمان شهری و خدمات ایمنی در حاشیه 

برگزاری نمایشگاه، برپا خواهد شد.
رویکرد این ســه عنوان نمایشگاهی براساس 
برنامه ریزی های صورت گرفته شده و با توجه به 
گسترش کلان شهرها و نیازهای خدماتی مورد نیاز 
شهروندان در حوزه شهری و صنایع مرتبط با آن 
و همچنین ارتقاء کیفیــت زندگی مردم در دوران 
توسعه شهرنشینی، برگزاری چنین نمایشگاههایی 
میتواند به ارتبــاط بیش از پیش صنعت، خدمات 
شهری و زندگی مردم، سازمان ها و دستگاه های 
ارایه کننده خدمات شهری و راهکاری نوین در مدیریت شهری و حمل و نقل 
را بهبود ببخشد. دوازدهمین نمایشگاه جامع مدیریت شهری، ششمین نمایشگاه 
حمل و نقل و ترانزیت و دوازدهمین نمایشــگاه تخصصی تجهیزات ایمنی و 
امنیت از تاریخ ۱۰ تا ۱۳ مردادماه در ساعت بازدید ۱۵ تا ۲۱ واقع در کمربندی 
شرق، نمایشگاه بین المللی اصفهان میزبان کارشناسان حوزه مدیریت شهری، 
حمل و نقل و حفاظت، ایمنی و عموم مردم علاقه مند به حوزه های خدمات 

شهری خواهد بود.

آیین رو نمایی از منشور محیط زیستی 
کارکنان اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 

خوزستان برگزار شد.
 آیین رو نمایی از منشور محیط زیستی کارکنان 
اداره کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی خوزستان با 
حضور مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان، 
رئیس اداره محیط زیست اهواز، جمعی از پرسنل و 
اصحاب رسانه در سالن اجتماعات اداره کل برگزار 

شد
حجت الاسلام رضا کلاه کج، مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان در 
این آئین بر لزوم تعامل کلیه ی دستگاه های اجرایی در حوزه حفاظت از محیط 
زیســت تاکید کرد و گفت:  اصحاب رسانه هم در این حوزه می توانند بسیار 
تاثیرگذار باشند و می توان با کمک رسانه ها نسبت به انجام فعالیت های حوزه 

محیط زیستی اقدام کرد.
در ادامه علی بنی عگبه، رئیس اداره محیط زیست اهواز، اظهار کرد: اولین خانه 
محیط زیست در استان خوزستان در اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی افتتاح شد 

که هدف از آن برقراری ارتباط تنگاتنگ بین محیط 
زیست و مردم است.

وی با بیان اینکه امروزه محیط زیســت به یک 
چالش بزرگ جهانی تبدیل شــده اســت و نیاز 
به تعامل همه جانبه دارد ادامــه داد:  در اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی بعد از خانه محیط زیست، 
راهکار جدید تحت عنوان منشور محیط زیستی 
کارکنان اداره کل تدوین شــده که به عنوان یک 
میثاق و نقشه راه برای نیل به اهداف محیط زیستی 
است. سپس مجید منادی، معاون فرهنگی و رسانه اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی، گفت: فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان در ۷ شهرستان خانه محیط 
زیســت افتتاح کرده است  و همچنین منشور محیط زیستی ویژه کارکنان و 
پرسنل این اداره کل تدوین شده است که نشان دهنده اهتمام در حوزه حفاظت 

از محیط زیست است.
در پایان این جلسه از منشور محیط زیستی پرسنل و کارکنان اداره کل فرهنگ 

و ارشاد اسلامی خوزستان رونمایی شد.

 یک هدف برای سه نمایشگاه
 سه نمایشگاه برای یک هدف

 برگزاری آیین رونمایی از منشور محیط زیستی
 کارکنان اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان

شــهردار فردیس با اشاره به اینکه سامانه 
۱۳۷ اصلی ترین پل ارتباطی شهروندان با 
مدیریت شهری است، گفت: مدیران موظف 
به پیگیری مطالبات شــهروندان هستند و 
در صورت عدم پاسخگویی، با مدیر خاطی 

برخورد می شود.
 »محمدرضــا احمــدی نژاد« در جلســه شــورای 
برنامه ریزی شــهرداری فردیس که روز یکشــنبه در 
دفتــر مدیر منطقه یک این شــهرداری برگزار شــد، 

ضمن تسلیت ایام شــهادت سیدالشــهدا)ع(، اظهار کرد: درآمد چهار ماهه ابتدای 
 ســال جاری شــهرداری فردیس نسبت به سال  گذشته پیشــرفت مثبتی داشته 

است.
وی با اشاره به انجام برنامه ریزی ها برای جذب درآمد مطلوب طی سال، عنوان کرد: 
منطقه ۲ شهرداری فردیس در جذب درآمد پیشرفت بسیار خوبی داشته اما در حوزه 
عمران انتظارات بیشتری از این منطقه داریم و بالعکس منطقه یک شهرداری از ابتدای 

سال جاری تا کنون در حوزه عمران پیشرفت ملموسی داشته است.
شهردار فردیس با تاکید بر لزوم شناسایی بهبود نقاط ضعف، گفت: حجم برنده ها در 
کمیسیون های معاملات پایین است و مناقصات در مرحله اول برنده ندارند؛ این مهم 

پیگیری و کارسازی شود تا شاهد تسریع روند آغاز و اجرای پروژه ها باشیم.

عملیات اجرایی تعدادی از بوستان های سطح 
شهر در حال اتمام است

وی خاطرنشــان کرد: روند انتخاب مشاور و آغاز طراحی 
سازه های زیرســاختی شهر همچون فرهنگسرای جامع، 
پروژه های عمرانی مدیریت پسماند، سراهای محله، فرائت 
خانه، ساختمان آتش نشــانی و… تا ۱۵ روز آینده تعیین 
تکلیف شود.شهردار فردیس با اشاره به اینکه عملیات اجرایی 
تعدادی از بوســتان های شهر در حال تکمیل است، گفت: 
احداث فضاهای ســبز این بوستان ها با توجه به کم آبی از 
ابتدای شهریور ماه آغاز می شود.وی با اشاره به عملکرد مثبت سازمان فرهنگی، ورزشی 
و اجتماعی و مدیریت زیباسازی شهرداری فردیس در آذین بندی، سیاه پوشی و برگزاری 
نمایش مذهبی در شــهر فردیس، تصریح کرد: برنامه ریزی های لازم برای اجرای این 
برنامه ها در ایام اربعین حسینی نیز انجام شود.احمدی نژاد اضافه کرد: اثر گذاری در اجرای 
برنامه های فرهنگی منوط به توسعه مخاطب است؛ برگزاری نمایش مذهبی در شب های 
عزاداری دهه اول ماه محرم با حضور اقشار مختلف مردم همراه بود که شایسته تقدیر است.
وی با اشاره به اینکه سامانه ۱۳۷ اصلی.ترین پل ارتباطی شهروندان با مدیریت شهری است، 
خاطرنشان کرد: مدیریت بازرسی نسبت به تهیه یک گزارش تحلیلی از مطالبات شهروندان 
در نقاط مختلف شهر و وضعیت پاسخ دهی مدیران اقدام کند؛ به قطع با عدم پاسخگویی 

به مطالبات شهروندان از سوی حوزه های مختلف پیگیری و برخورد صورت می گیرد.

مدیر کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی 
خوزســتان از تاسیس و راه اندازی 
زیبا در شوشتر   هنرستان هنرهای 

) برای اولین بار در کشور( خبر داد .
 حجت الاســلام والمسلمین کلاه کج با 
اشاره به این خبر افزود : با پیگیری ها و رایزنی 
های فراوان  اداره کل با وزارت خانه ، مجوز 
هنرستان هنرهای زیبا در شوشتر صادر شده 
و ثبت نام از علاقه مندان از ۱۰ مرداد ماه در 

شوشتر آغاز خواهد شد .
مدیر کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی گفت :  در کشور برای نخستین بار 
یک شــهر ) شوشتر ( به جز مراکز استانها دارای هنرستان هنرهای زیبا 

خواهد شد .
وی  افزود : شوشتر از جمله شهرهای تاریخی باستانی و مذهبی و البته 
فرهنگ مدار و هنرپرور  در کشور است و با توجه به ظرفیت های بسیار 
بالای این شــهر در حوزه ی فرهنگ و هنر و با هدف پرورش و کشف 
استعدادهای هنری ، در رشته های مختلف هنری ثبت نام از هنرجویان آغاز 

و این هنرستان از اول مهر بازگشایی خواهد شد .
کلاه کج در ادامه خاطر نشــان کرد  : راه اندازی هنرستان هنرهای زیبا 

با هدف آموزش صحیح هنر توســط اساتید 
مجری و کاربلد و پرورش نسلی نو در عرصه 
ی هنر ،  بدون شک تحولی عظیم در حوزه 
فرهنگ و هنر شوشتر رقم خواهد زد و افق 
های پیش روی فرهنگ و هنر این شهرستان  

را روشن تر خواهد ساخت .
 مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان 
ضمن قدردانی از پیگیری های آقای سپهریان 
معاونــت هنــری اداره کل و  همراهــی و 
همکاری آقای حمیدی نژاد مدیر کل آموزش و پرورش استان در تاسیس 
هنرستان هنرهای زیبای شوشتر بیان داشت :چهار رشته برای سال نخست 
این هنرستان در نظر گرفته شده  و  ان شاالله با تلاش و همت اداره فرهنگ 
و ارشاد اسلامی شوشتر و اداره آموزش و پرورش این شهرستان ، از ابتدای 

مهر ماه ، کلاس ها در شوشتر برگزار می گردد .
دبیر شورای فرهنگ عمومی استان خوزستان گفت : عناوین چهار رشته 
هنری و  شــرایط دقیق ثبت نام علاقه منــدان با هماهنگی با اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان به زودی اعلام خواهد شد ؛ همچنین 
در نظر داریم تا آیین افتتاحیه ی این هنرستان را با حضور مسئولین کشور ،  

استان ، شهرستان و مردم و هنرمندان ، در شوشتر برگزار نماییم .

اولین هنرستان هنرهای زیبا در شوشتر تاسیس شدسامانه 137 اصلی ترین پل ارتباطی شهروندان با شهرداری است

رئیس کل دادگستری استان البرز با اعلام عملیاتی 
شدن یکی از مصوبات سفر رئیس قوه قضاییه به 
استان گفت: صاحبان اعیانی خانه های ساخته شده 
در اســلام آباد کرج می توانند برای دریافت سند 

اقدام کنند.
حســین فاضلی هریکندی در نشست مشترک با تعدادی از 
مدیران ستادی سازمان ثبت اسناد و املاک کشور که در محل 
دادگستری کل استان البرز برگزار شد با اشاره به اقدامات انجام 
شده در ماه های اخیر برای اجرایی شدن مصوبات سفر فروردین 
ماه سال جاری رئیس قوه قضاییه به استان البرز، اظهار کرد: به 
منظور اجرای مصوبات این سفر »شورای هماهنگی، پیگیری 
و اجرای مصوبات ســفر رئیس قوه قضاییه به استان البرز« به 

ریاست وی در دادگستری کل استان تشکیل شده است.
وی با اعــلام اینکه معاون منابع انســانی و امور فرهنگی 
دادگستری کل استان البرز به عنوان دبیر این شورا تعیین شده 
است، گفت: یکی از اقدامات فوری در این شورا پیگیری مطالبات 
مردمی از رئیس قوه قضاییه بود که تعیین تکلیف فوری صدور 
اسناد مالکیت »منطقه اسلام آباد« کرج یکی از این مطالبات 

است که مساحت حدود ۱۷۰ هکتاری و جمعیت ۳۵ هزار نفری 
را شامل می شود.

رئیس کل دادگستری استان البرز با اشاره برگزاری جلسات 
متعدد کارشناسی و پیگیری های چندین باره در این خصوص در 
مجموعه قضایی استان متذکر شد: از آنجایی که سند مالکیت 

این منطقه به نام شهرداری کرج ثبت شده است با رعایت مفاد 
قانونی، فروش اراضی شهرداری کرج در اسلام آباد به صاحبان 
اعیانی خانه های ســاخته شده در اراضی مذکور به عنوان یک 
راهکار در دستور کار قرار گرفت. وی افزود: پس از هماهنگی 
لازم بین اداره کل ثبت اسناد و املاک استان، شهرداری کرج 

و اداره کل راه و شهرسازی استان البرز مصوب شد تا با توجه به 
شرایط خاص این محله و بر اساس سوابق و مستندات موجود، با 
رعایت حقوق کلیه مالکان، شهرداری با کمک شورای اسلامی 
شــهر کرج و اداره کل راه و شهرســازی استان و با هدایت و 
راهبری دبیرخانه ستاد بازآفرینی پایدار شهری اقدام مقتضی را 
انجام دهند و متصرفان و ذی نفعان با رعایت ضوابط مربوطه 
فورا به انضمام مستندات از شهرداری کرج به اداره کل ثبت اسناد 
و املاک استان معرفی شوند تا نسبت به صدور سند مالکیت 

عرصه هایی که در آن ها اعیانی احداث شده اقدام شود.
فاضلی هریکندی ضمن تقدیر و تشــکر از کلیه مسئولان 
استانی در عملیاتی شدن این مطالبه مردمی، با اشاره به پیگیری 
مستمر رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور در این موضوع 
برای حل مشکل اهالی منطقه اسلام آباد کرج، گفت: حضور 
مسئولان ستادی سازمان در استان البرز نشان از جدیت آن ها 
داشت. وی افزود: از آنجایی که نمایندگان دستگاه قضایی برای 
عضویت در هیئت های رسیدگی موضوع ماده ۹ قانون حمایت 
از احیاء، بهسازی و نوسازی بافت های فرسوده و ناکارآمد شهری 
از ابتدای ســال به اداره کل ثبت استاد و املاک استان معرفی 

شدند به معاون منابع انسانی و امور فرهنگی استان هم به عنوان 
دبیر کمیته نظارت بر مراجع شبه قضایی ماموریت داده شد تا 
با هماهنگی اداره کل ثبت اســناد و املاک استان نسبت به 
ظرفیت سنجی هیئت های موصوف مخصوصا برای شهر کرج 
با اداره کل ثبت اسناد و املاک استان هماهنگی لازم برقرار و 

پیشنهادات لازم را ارائه دهند.
رئیس کل دادگستری استان البرز ضمن اعلام تشکیل کارگروه 
ویژه تعیین تکلیف فوری اراضی اسلام آباد، یکی از برنامه های 
مورد حمایت را شناسایی »فضا های بی دفاع« و پیگیری برای 
اجرای »طرح توانمندســازی« در استان ذکر کرد و گفت: به 
معاونت اجتماعی و پیشــگیری از وقوع جرم دادگستری کل 
اســتان نیز ماموریت داده شده تا با هماهنگی ستاد بازآفرینی 
پایدار شهری استان نسبت به تهیه و تدوین برنامه پیشگیرانه 
مناسب اقدام کند.وی همچنین از سازمان ثبت اسناد و املاک 
کشور خواست تا در صدور شیوه نامه اجرایی در دست تدوین 
هیئت های رســیدگی موضوع ماده ۹ قانون حمایت از احیاء، 
بهسازی و نوسازی بافت های فرسوده و ناکارآمد شهری تسریع 

کند.

عملیاتی شدن مصوبه سفر رئیس دستگاه قضا به استان البرز

مدیرعامل شرکت گاز البرز گفت: گاز محور 
توسعه اســت و بدون شک با گازرسانی 
به روستاهای استان شاهد رونق اقتصاد 
روستایی و کنش های اجتماعی و مهاجرت 

معکوس هستیم.
سید رضا غفاریان با اشاره به اینکه طی سال های 
گذشته کاستی هایی در بحث گازرسانی به روستاهای 
اســتان صورت گرفته ولی در دولت سیزدهم سعی 
شده روند گازرسانی با سرعت بیشتری انجام شود، 
اظهار کرد: تمام روستاهای بالای ۲۰ خانوار در طرح 
گازرسانی دیده شــده اند و به ترتیب اولویت گازدار 

می شوند.وی ادامه داد: گاز محور توسعه است و بدون شک با گازرسانی به روستاهای استان شاهد رونق اقتصاد 
روستایی و کنش های اجتماعی و مهاجرت معکوس هستیم.وی با بیان اینکه تا پایان شهریور البرز استان سبز 
می شود، گفت: گازرسانی به ۵۰ روستای البرز در حال انجام است.این مسئول تاکید کرد: کل مشترکان استفاده 
کننده از نعمت گاز در اســتان البرز ۹۶۹ هزار و ۶۶۳ مشــترک بوده که ۹۰۱ هزار و ۸۱۶ مشترک در مناطق 
شهری و ۶۷ هزار و ۸۴۷ مشترک در مناطق روستایی هستند.مدیرعامل شرکت گاز البرز تاکید کرد: سفرهای 
گردشگران، نبود نقشه از زیرساخت های ارتباطی و تداخل با سایر دستگاه های خدمات رسان موجبات کند شدن 
پروژه ها شده بود که با تعامل صورت گرفته بخش زیادی از آنها برطرف شده است.غفاریان  با اشاره به اینکه البرز 
استانی مولد، پرجمعیت و مهاجرپذیر است و برای پایدار کردن زیرساخت های گاز آن باید اقداماتی اساسی صورت 
داد، تصریح کرد: در این راستا برای رفع مشکل کمبود گاز البرز در سال های آینده، عملیات اجرایی خط انتقال 
۳۶ اینچ غرب کرج به طول ۶۰ کیلومتر در حال اجرا است که با اتمام آن، ظرفیت تامین انرژی گاز تا بیش از 
یک میلیون و ۲۰۰ هزار متر مکعب بر ساعت با چشم انداز ۵۰ سال آینده ایجاد می شود.این مسئول تاکید کرد: 
با برنامه ریزی های صورت گرفته امیدواریم خط انتقال بویین زهرا به کرج در سال جاری به بهره برداری برسد.

با تکمیل گازرسانی به روستاهای البرز روند 
مهاجرت معکوس می شود

مدیرعامل شرکت گاز البرز:

مدیرکل انتقال خون استان البرز گفت: 
مردم می توانند در راستای اهدای خون، 
بعد از روزهای تاسوعا و عاشورا و در طول 
ماه  محرم و صفر نیز در پویش نذر خون 
شرکت کرده و با مراجعه به پایگاه ها در 

مسیر نجات جان نیازمندان گام بردارند.
ســید محمد میری با تاکید بر ضرورت ترویج 
فرهنگ اهدای خون اظهار کرد: در ایام ماه محرم 
می توان به اهــدای خون به عنوان اقدامی نجات 

بخش بیش از پیش توجه کرد.
وی با اشــاره به هدف برگزاری پویش نذر خون 

افزود: در فرهنگ ما نذری دادن یک عادت دیرینه است و در همین راستا این پویش برای نجات بیمارانی که 
جانشان به نوعی به خون و فرآورده های خونی وابسته است راه اندازی شده است.

این مسئول با اشاره به نیاز روزانه بیماران به خون و فرآورده های آن، اظهار کرد: از مردم درخواست داریم بعد 
از روزهای تاسوعا و عاشورا و در طول ماه  محرم و صفر نیز در قالب نذر خون، شرکت کنند.

میری تاکید کرد: با تامین به موقع نیاز خونی استان، نیاز روزانه بیمارانی همچون تالاسمی ها، دیالیزی ها، 
سرطانی ها و هموفیلی ها رفع می شود.

وی ادامه داد: اهدای خون به عنوان یک هنجار و ارزش انسانی و اجتماعی می تواند جایگزین مناسبی برای 
برخی رفتارهای موهن و خرافه در حاشیه مراسمات عزاداری باشد و امیدواریم پویش نذر خون بتواند به هدف 

اصلی خود در معرفی فرهنگ نجات بخش اهدای خون به جوانان و بانوان موفق باشد.
مدیرکل انتقال خون البرز توضیح داد: پویش نذر خون تا پایان ماه صفر ادامه دارد و از مردم درخواســت 
می شود طی این مدت هم در کنار انتقال خون باشند و به پایگاه ها مراجعه و در مسیر نجات جان نیازمندان 

گام بردارند.

 پویش »نذر خون« 
تا پایان ماه صفر ادامه دارد

در پایگاه های انتقال خون استان البرز؛

سرهنگ پاسدار »موسوی« با اشاره به 
تلاش دشمنان در ضربه زدن به اعتقادات 
مردم گفت: دشمنان می کوشند با ایجاد 
یک جریان رسانه ای گسترده، اعتقادات 
اصیل مردم درباره حماســه عاشورا را 

سست کنند.
رســانه ها باید درباره فتنه های رسانه ای دشمنان 
در ایام محرم هوشیار باشندسرهنگ پاسدار »سید 
محمدرضا موسوی« رییس سازمان بسیج رسانه 
استان البرز ، اظهار داشت: دشمنان در تلاش هستند 
تا از طریق یک جریان رســانه ای گسترده ضمن 

ایجاد تشکیک در اعتقادات مردم و ایجاد فرقه های مختلف و یا افرادی که تفسیر شخصی خود را از دین ارائه 
می دهند، از یک سو مردم را از دین گریزان سازد و یا دست کم اباحه گری و بی تفاوتی نسبت به منکرات را 

در جامعه رواج دهد که رسانه ها باید نسبت به این مسأله هوشیار باشند.
وی با اشاره به فعالیت روشنگری امام سجاد )ع( و حضرت زینب )س( در تبیین پیام عاشورا، تصریح کرد: پیام 

حماسه عاشورا بدون فعالیت تبیینی امام سجاد )ع( و حضرت زینب )س( در تاریخ ماندگار نمی شد.
سرهنگ موسوی افزود: خبرنگاران و اصحاب رسانه با پیروی از امام سجاد )ع( و حضرت زینب )س( وظیفه 
سنگینی در اطلاع رسانی درباره پیام امام حسین )ع( به عهده دارند.رییس سازمان بسیج رسانه استان البرز 
با تاکید بر اینکه رسانه ها باید بستر ساز انتقال پیام اصیل نهضت عاشورا به مردم باشند، تصریح کرد: رسانه 

با اطلاع رسانی به موقع باید مانع انحراف مکتب عاشورا و شبهه افکنی رسانه های بیگانه در جامعه شوند.
وی با اشاره به اهمیت فریضه امر به معروف و نهی از منکر، خاطرنشان کرد: امام حسین )ع( به ما آموخت تا 
در برابر منکر در جامعه سکوت نکنیم و این مسأله ای که رسانه باید در برابر تلاش رسانه های بیگانه در سست 

کردن اعتقادات و ارزش ها به کار گیرند و با آن مبارزه کنند.

 رسانه ها باید درباره فتنه های رسانه ای دشمنان
 در ایام محرم هوشیار باشند

رییس سازمان بسیج رسانه استان البرز:


